
     

Zápis z porady starosty se zastupiteli městyse Choltice 

Porada 7/2011  Datum: 2.5.2011 
 
Přítomní:  P-přítomni, N-nepřítomni, O-omluveni 

Starosta : Bolek Tomáš Mgr. (Bol) P   

Místostarosta : Pavlík Jan Mgr.     (Pav) P   

Augustinová Jana      (Aug) P Kolářová Hana       (Kol) P Sůra Lukáš Bc.   (Sur) P 

Fižová Marie Ing.       (Fiz) P Kolbaba Zdeněk    (Kob) P Šupík Miroslav   (Sup) P 

Horák Miroslav Ing.  (Hor) P Kváč Pavel             (Kva) P Vančura Pavel   (Van) P 

Osadní Výbor LEDEC :  

HOSTÉ :  

 

Program Jednání: 

1. Program porady 

2. Terminy zasedání 

3. Připomínky zastupitelů 

4. Konvektomat do kuchyně 

5. Chrtnický rybník - dotace 

6. Dotace na č.p.5 

7. Oprava zámeckého vikýře 

8. Chodník ke škole 

9. Dětské oddělení zdravotního střediska 

10. Osadní výbor Ledec 

11. Nájem za pozemek 

12. Webové stránky 

13. Mateřská školka 

14. Prohlášení zámeckého mobiliáře za kulturní památku 

15. Kontrolní výbor 

16. Žádost o zneprůjezdnění cesty 

17. Žádost o pronájem podrybníčků 

18.  

19.  

20.  

 
Jednání a usnesení: 

add 1. Program porady 

 Starosta seznámil zastupitele s programem porady. Bez doplnění.  

add 2. Terminy zasedání 

 16.5 porada 



23.5 VZ 
Další VZ plánováno v Ledci na 22.6.2011 od 18.00.  

add 3. Připomínky zastupitelů 

 

Kob: Kontrolní komise vypracovala kontrolní zprávu o plnění usnesení zastupitelstva. 
Hor: Skládka stavební suti - část odpadu bude využita k zasypání jímek na chlévskou 
mrvu. 27.5, Přijede p. Zimovčák  na vysokém kole plus doprovodná družina do sklípku,, 
zvážit co a jak... 
Sur: Protest proti vyvážení posekané trávy z fotbalového hřiště do valu v ulici U Obory. 
Bude řešeno. 
Stav jednání o zateplení stropů v tělocvičnách...Zatím AZ stavební připravuje návrh 
řešení... 
Prodej topolů u Cyklosu, jaká byla výsledná cena prodeje - kácení proběhlo, ještě není 
uzavřeno. 
Van:Sběr nebezpečného odpadu 14.5. od 8:30 do 9:30, vyhlásit rozhlasem podmínky 
sběru, pouze pro občany Choltic, Ledec a Podhorky (zpětný odběr elektrospotřebičů  a 
nebezpečného odpadu...POZOR: Vybrakované elektrospotřebiče (lednice bez 
kompresoru, televize bez elektroniky, atd.) jsou brány jako nebezpečný odpad - vyšší 
taxa za odběr-proto nebudou vybírány(případně. pouze na náklady dovozce odpadu). Na 
odběr budou dohlížet zastupitelé městyse... 
Fiz: Nebyly vyvezeny koše u zámku, jsou plné - bude napraveno. 
Aug: Zprovoznění a napuštění kašny na nádvoří na dětský den, nákup odměn pro děti.. 
Kva: Sekání dětského hřiště,  prolézačka - poškozena stupačka. Pracovníci městyse byli 
zaúkolováni,stupačka bude řešena v rámci záruční reklamace. 
Návrh na parkování za jednotou - není vhodným místem, zásobování šířka vjezdu atd. 
Sup Bez připomínek...: 
Pav: Pochvala čarodějnic 
Bol: Opravena pumpa na hřbitově, provedena kontrola starých lip, přijde posudek (do 
konce týdne) 
Rozšíření kontejnerových míst - celkem 6 míst, plánované lokality  
u školy (školní kuchyně, za oplocením) 
Okružní 
B.Jelínka 
Ledec 
Nádražní 
Jednání s Ekokomen, připravuje se propagační akce (zdarma) 

add 4. Konvektomat do kuchyně 

 
Průměrná cena cca 350000Kč, poptávka 5 firem, čeká se na nabídky 
2 splátky v průběhu 2 let  

add 5. Chrtnický rybník - dotace 

 

Připraveno poptávkové řízení přidán červený plus ošetření stromů 
Výzva k podání nabídky, osloveny 3 firmy, příjem nabídek do 16.5.,( vypracování žádosti 
o dotaci a projektové dokumentace) 

add 6. Dotace na č.p.5 

 

Zatím neproběhla jednání s hejtmanem a ani s náměstkem hejtmana, 
Návrh na odprodej zámku státu,  
Případné řešení  pronájmu č.p.5 ke komerčnímu využití (cukrárna, atd...), pokud by se 
odmítla dotace...  

add 7. Oprava zámeckého vikýře 

 

Dodatek ke smlouvě: Původní cena realizace 350000Kč po rozkrytí části trámoví - nutné 
výměny trámů navýšení o 216000Kč formou dodatku ke smlouvě. 
Dotace na opravu od Kraje 158 000Kč. 
 



add 8. Chodník ke škole 

 

 Bude realizován o prázdninách - problém s pozemky - krajská komunikace, krajské 
pozemky (na K.Ú. pozemky pod stejným číslem jako komunikace) 
Musí být vypracován projekt (25000-55000Kč), pro Policii, správce komunikace  
Smlouva o dílo bude projednána na VZ. 

add 9. Dětské oddělení zdravotního střediska 

 

Nespokojenost maminek s ordinační dobou... 
Projednání změny ordinační doby s p. doktorkou  na pondělí (místo úterý)  středa pátek 
Dospělí - odpolední ordinační hodiny, pokus o vyjednání odpolední ordinační doby ve 
středu odpoledne.. 
Proběhnou jednání.... 

add 10. Osadní výbor Ledec 

 

Sekání veřejné zeleně zajistí městys místními občany za úplatu. Byly specifikovány 
plochy k sekání a četnost sekání. 
Rekonstrukce oplocení hřiště –bude uhrazeno  sponzorským darem ve výši 50 000Kč 
Dovybaví se dětskými průlezkami, které zaplatí městys.. 
Bude řešeno vytápění prostor obecní úřadu,připraví se  projekt na elektroinstalaci v 
budově 

add 11. Nájem za pozemek 

 
Pěstitelé brambor na poli u Severní ulice využívají obecní pozemek. 
Starosta připraví nájemní smlouvu pro napravení situace. 

add 12. Webové stránky 

 
Finalizace nabídky od dodavatele, upřesnění celkové ceny díla. Po obdržení finální 
nabídky - její vyhodnocení, projednání na VZ a zadání k realizaci. 

add 13. Mateřská školka 

 

Jednání s p. ředitelkou 
dodělávání zateplení, instalace nového linolea v učebně u silnice, z vlastních zdrojů - 
žádost o souhlas zastupitelstva 
Špatné splachování záchodů a odpadů u kuchyně, nové mísy, baterie, splachovadla přes 
prázdniny.... 
Výběrové řízení na umístění dětí do MŠ proběhlo bez odvolání 
Slavnostní vyřazování předškoláků bude  v červnu za účasti starosty. 
Diskuse nad dalším financováním MŠ – nutnost dohody s okolními obcemi na úhradách 
za jejich děti. Starosta na mikroregionu projedná se starosty okolních obcí.. 

add 14. Prohlášení zámeckého mobiliáře za národní památku 

 
Pracovníci NPÚ budou provádět inventuru zámeckého mobiliáře pro následné 
prohlášení mobiliáře  kulturní památkou. 

add 15. Kontrolní výbor 

 

připomínky k plnění bodů usnesených  na V.Z.,14/2/2010- pronájmy rybníků, nebylo 
provedeno - upřesnit a na nejbližším V.Z. napravit 
Inventura zámeckého mobiliáře z 3.12.2009, nejsou splněny závěry kontrolní komise 
z 27.9.2009. Projednat na příštím VZ. 
Předložit zápisy z fin. a kontrolních výborů pro audit, který se koná 5.5.2011. 

add 16. Žádost o zneprůjezdnění cesty 

 

Žádost na zneprůjezdnění ulice Kovářova, vlivem provozu os. automobilů dochází 
k praskání stropu u sklepu RD, dle pasportizace komunikací se jedná o místní 
komunikaci, nelze jen tak zneprůjezdnit (i z požárního hlediska), bude hledáno řešení... 

add 17. Žádosti občanů 

 
p. Salfický - pronájem podrybníčků – nebude vyhověno. 
p. Abrešek - žádost o přístavbu dílna a garáž. Z důvodu značné výšky je třeba řádné 



projednání se sousedy. Pak dá městys souhlas.  

add 18.  

  

add 19.  

  

add 20.  

  

  

Zapsal: Lukáš Sůra 

 


